
Zápis z jednání náhradního zasedání sdružení rodičů školy 

dne 21.3.2024 v 16:00 

 

Přítomni:  

15 členů, za školu pan ředitel Mazanec, schůze je usnášeníschopná. 

 

Hlasování:  

-      p.Janečková – žádost o přesunutí schválené částky (55000,-) na další školní rok. 

                        Pro 15, proti 0, zdrželo se 0 

-      Změna stanov - Doplnit o možnost  hlasování Per rollam.  

     Pro 15, proti 0, zdrželo se 0 

 

Na podzimní schůzi je potřeba probrat a schválit navýšení příspěvku SRPŠ. A hlasovat o tom, zda 

budou platit i všichni sourozenci. Do té doby se příspěvky na školní rok 2024/2025 vybírat nebudou. 

 

Ředitel gymnázia osobně žádá o dva příspěvky: 

 Částku 21300,- na úhradu za plakety pro maturanty s vyznamenáním, jelikož sponzor přislíbil, 

ale nezaplatil. – z důvodu dodržení dohodnutých pravidel musí být podána oficiální žádost o 

přidělení příspěvku z fondu SRŠ. 

 Částku 20000,- na šachový kroužek pokud postoupí. – stejně jako v předchozím případě je 

nutná oficiální žádost. 

 

Obě žádosti je třeba nejdřív probrat a odhlasovat. 

Dále jsme diskutovali o možnosti zastupování zvoleného zástupce třídy jinou osobou. Toto je možné 

s písemným souhlasem zvoleného zástupce za danou třídu. 

 

Příští schůze bude týden před aktivem v 17:00 a pozvánka přijde s dostatečným předstihem mailem 

nebo sms. 

 

V případě dotazů mě neváhejte prosím kontaktovat. 

S pozdravem, 

 

Milan Dvořák 



Předseda SRŠ                  


